

Flex Credits



SQA Logic's Flex Credit solution allows you to build up a bank of hours that can be used for up to 12 months after purchase in a completely flexible manner.



Whether it is a need in terms of support, training for you and your team or a request for consultation, our center of expertise is committed to supporting you in optimizing your quality assurance practice.



Our expertise and proven delivery methodology enable clients to achieve tangible results and realize ROI in an accelerated time frame.

Pricing for adding credits to your bank works according to a tier system.

The principle is simple: the more hours you add to your bank, the lower the unit price.

Quantity	Unit price 2025
1-49	225 \$CAD
50-199	188 \$CAD
200-499	172 \$CAD
499+	150 \$CAD



If you estimate that you will need assistance several times during the year, **it will be more cost-effective to purchase a large quantity of credits** to adequately cover your needs.

For more details, see our complete guide by [clicking here](#).

Flex Credits



La solution Flex Credit de SQA Logic vous permet de vous constituer une banque d'heures utilisable jusqu'à 12 mois après achat de manière totalement flexible.



Qu'il s'agisse d'un besoin en terme de support, de formation pour vous et votre équipe ou une demande de consultation, notre centre d'expertise s'engage à vous accompagner dans l'optimisation de votre pratique d'assurance qualité.



Notre expertise et notre méthodologie de livraison éprouvée permettent aux clients d'obtenir des résultats tangibles et de réaliser un retour sur investissement dans un délai accéléré.

La tarification pour l'ajout de crédits à votre banque fonctionne selon un système de tranches.

Le principe est simple : plus vous ajoutez d'heures à votre banque, plus le prix unitaire baisse.

Quantité	Tarif unitaire 2025
1-49	225 \$CAD
50-199	188 \$CAD
200-499	172 \$CAD
499+	150 \$CAD



Si vous estimez que vous aurez besoin d'assistance à plusieurs reprises au cours de l'année, **il sera donc plus rentable d'acheter une grande quantité de crédits** pour couvrir adéquatement vos besoins.

Pour plus de détails, consultez notre guide complet en cliquant ici.